
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 23. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 555
Det fremgår af artikel ”Sundhedsplatform: Personale går uden om problem-
ramt it-system”, dr.dk den 4. november 2016, at medarbejdere på Herlev og
Gentofte Hospital har arbejdet uden om Sundsplatformen, bl.a. i de perioder
hvor systemet var nede. Ministeren bedes på den baggrund redegøre for,
hvor ofte sundhedsplatformens IT-systemer i gennemsnit pr. mdr. er ude af
funktion, fordelt efter de hospitaler, der har implementeret systemet, og om
hvor mange gange de enkelte hospitaler i alt har oplevet, at IT-systemet har
været helt eller delvist nede, siden dens implementering på de forskellige ho-
spitaler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. marts 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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